
LETOVANJE OTROK V Z A M B R A T I J I
Doslej smo vsako leto, ko smo

se pripravljali na letovanje, vso
pozornost posvetili urejenosti
doma in kadrom, letos pa smo tre-
petali, ali bomo letovanje sploh
lahko organizirali. Ko je že minila
nevarnost zasedbe doma z be-
gunci, smo se srečali, kot tujci
v domači hiši, s povsem spreme-
njenimi razmerami. Morali smo
začeti ustanavljati podjetje - po
vseh zakonih. ki veljajo za tujce.
Pri tem smo se in se še srečujemo
s povsem nasprotujočimi si zahte-
vami odgovornih organov Repu-
blike Hrvaške. Kljub vsem priza-
devanjem še vedno nismo
ustrezno registrirani. Vendar smo
po zaslugi dogovora najbolj odgo-
vornih v naši občini s predstavniki
občine Buje kljub vsemu lahko de-
lovali in tudi uspešno zaključili le-
tošnjo dejavnost.

V letošnjem letu je potekalo le-
tovanje neprekinjeno od 10. junija
do 21. septembra. Otroci so leto-
vali po 10 dni. Malo manjši je bil
obisk v primerjavi s preteklimi leti
pri predšolskih otrocih. Še zlasti je
bil občuten izpad pri VVO
JARŠE, saj je iz tega vrtca leto-
valo le 27 otrok. Skupaj je letovalo
464 predšolskih otrok in 590 šol-
skih. Štirim šolam smo organizirali
tudi šolo v naravi. Te se je udele-
žilo 276 otrok.

Otroci so preživeli čudovite po-
čitnice. Zadovoljni so bili pred-
vsem z delom vzgojiteljev, pa tudi
z bivanjem samim. Nemalo otrok
se je na letovanje vrnilo še v na-
slednjih izmenah.

Dom je bil vso sezono vzorno
vzdrževan. Inšpekcijske službe so
redno pregledovale dom in vzorce
hfane in niso imele pripomb. Tako
v Ietošnjem letu nismo imeli obo-
lelih zaradi prebavnih motenj in
lahko zatrdtmo, da je bi!o z zdrav-
stveno-higienskega stališča biva-
nje brezhibno.

Tudi v pedagoškem smislu je
bilo letovanje v zadovoljstvo otro-
kom in staršem. Letos smo vklju-
čili v letovanje tudi osmošolce.
Prijavilo se jih je kar presenetljivo
veliko. Nekaj je bilo sicer težav
zaradi tega, ker so se težko prila-
godili režimu življenja. Le-ti so na-
mreč zvečer Šele zaživeli in želeli
so si nekoliko več prostosti. Zlasti
so pri tem prednjačila dekleta.
No. s skupnimi močmi smo rešili
vse probleme. Razmisliti pa bomo
morali. ali je smiselno za to kate-
gorijo otrok sploh organizirati le-
tovanje, ki mora potekati po do-
govorjenih merilih in, ali bi bilo
bolje pripraviti samostojno iz-
meno.
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